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Referat skolebestyrelsesmøde 
 

Dato 28. februar 2024  
 

 
Deltagere:  
Kim Seberg (formand), Peter Sarka (næstformand), Camilla Pleidrup (forælder), Julie Bjerke (forælder), 
Casper Larsen (forælder), Gry Søndergaard (forælder), Jesper Mikkelsen (forælder), Magnus Rasmussen 
(elevrådsformand), Lærke Røpke Pedersen (elev), Helle Øster (medarbejder), Brian Kragh (medarbejder), 
Birgitte Winther (SFO-leder), Lars Carlsen (skoleleder). 
 
Fraværende: 
Camilla, Peter, Julie. 
 
O = orientering, B = beslutning, D = drøftelse 
 
Bestyrelsen deltager på afdelingsmøderne fra 17 – 17.30. 
 
 
Dagsorden 
    

1. Godkendelse af referat fra sidste møde / B (alle). 

Godkendt. 

2. Godkendelse af dagsorden / B (alle).  
Punkt 4 tages på næste møde.  
 

3. Nyt fra områderne / O. 

a. Elevrepræsentanter: Der har været møde elevrådet i dag. På dagsordenen var skolens værdisæt, 

der har været drøftet i klasserne. Elevrådet ønsker medinddragelse ift. beslutninger, eller blive 

hørt når der skal træffes beslutninger som elevpauser, inde- eller udeordning o.l. Elevrådet har 

ønske om, at gårdvagterne har noget med ud, som eleverne kan lave i frikvartererne, da mange 

eleverne ønsker at være aktive i pauserne. 

Elevrådet har drøftet hvad skolen har af regler for hvad eleverne må have med i madpakkerne. 

Der er ikke nogen liste, men madpakken skal ikke indeholde sodavand, slik o.l. med. Elevrådet 

ønsker også flere oplevelser, som turen til julemarkedet, skolefester, årgangsfester o.l.  Pengene 

som elevrådet råder over, bestemmer de selv over. Det sættes på som punkt på kommende 

møder.  Den 8. marts er der fælleskommunalt elevrådsmøde. 
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b. Medarbejdere:  

Intet nyt. 

 

c. Forældre: 

Intet nyt.  

 

d. Ledelse: 

Vi afventer endeligt budget for 2024. Vi har gang i processen for planlægningen af næste skoleår. 

Ny chef i forvaltningen og ny udvalgsformand.  

Skolen markerer 20. års fødselsdag den 16. august.  

 

4. Runde ift. besøg i afdelingerne fra 17-17.30.  
Indskolingen: Godt at være med til mødet. Positiv respons og god snak i personalegruppen.  

Mellemtrin: Snak om personalearr. og Lærfest. Punkter tidligere på mødet ville være mere relevant 

for skolebestyrelsen men generelt et godt møde.  

Udskolingen: Drøftelse af optimering af tid til lærernes opgaver. Særligt i forbindelse med afvikling 

af prøver samt rettearbejde.  

Næste gang SB deltager på afdelingsmøderne vil være i august eller september. Det besluttes, efter 

drøftelse forud i trio, at bestyrelsesrepræsentanterne er med til et helt møde. Dog ikke under 

drøftelse af elever, der sættes på som sidste punkt på møderne. 

 

5. Godkendelse af budget (gennemgået i MED den 22. februar 2024). 

Flyttes til næste SB-møde, hvor vi der har fået det endelige budget for 2024. 
 

6. Eventuelt / OD (alle). 

Alle skolens principper skal omskrives ift. læsevenlighed for synshandicappede. Vi drøfter på næste 

møde processen.  

 

 

Kommende møder i skoleåret 2023/24:  17.4 - 29.5 


